
Motion om Fortsatt arbete med möjlighet till andra former av deltagande i 

föreningsstämman 
 

I styrelsens stadgeförslag till föreningsstämman 2024 så framgår att styrelsen valt att inte ta med 

några av stadgekommitténs förslag som öppnade för andra former för deltagande i 

föreningsstämman, och som var en del av uppdraget till stadgekommittén och kändes nödvändigt 

efter pandemin. 

I stället står att det ”bör utredas och hanteras i särskild ordning”. 

Styrelsen har inte velat beskriva när och hur och av vilka det ska utredas och hanteras. 

 

Jag föreslår därför 

att styrelsen får i uppdrag att till 2025 års föreningsstämma utreda detta och komma med förslag till 

ändringar i stadgarna som anger vad styrelsen får för möjligheter och (eventuellt indirekt) vilka 

möjligheter styrelsen inte har. 

 

Mitt förslag innebär inte alls att styrelsen måste införa några nya former, men det ganska låga 

deltagandet i föreningsstämmorna pekar på att det kan ligga i tiden att på sikt överväga alternativ. 

Styrelsen behöver inte heller ha definierat exakta tekniska lösningar, det händer ju mycket inom det 

området varje år. 
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